
 

Korte weergave raadsvergadering 30 juni 2020 

3. Vaststelling agenda 

De heer Witte (Texels Belang) stelt voor om het agendapunt ‘Gelimiteerde WSW 
achtervangovereenkomst verlengen’ door te schuiven naar de raadsvergadering van 16 september. 
Redenen in het kort: de antwoorden op de vragen kort voor de vergadering zijn ontvangen en deze 
zijn complex; moeilijk om te overzien waarover je beslist. 
 
Het voorstel wordt overgenomen, met 8 stemmen voor en 6 tegen (van D66, de PvdA en de heren 
Soyer, Van Sijp en Schuiringa; de heer Ran was niet in de zaal aanwezig) 

4. Vaststelling verslag raadsvergaderingen van 26 en 27 mei 2020 

De verslagen worden ongewijzigd en unaniem vastgesteld. 

5. Jaarverslag/Jaarrekening De Bolder 2019 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

6. Programmarekening gemeente Texel 2019 

Toezegging: n.a.v. een vraag van de heer Ran (VVD): ‘Wanneer heeft de raad opdracht gegeven voor 
het starten van Fase 2 op de Groeneplaats?’ gaat wethouder Kooiman dat nakijken. 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

7. Herstelbesluit voor het bestemmingsplan Oudeschild - uitbreiding bedrijventerrein 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld (met een stemverklaring van mevrouw Koot) 

8. Zienswijzen Jaarstukken 2019 en begroting 2021 VRNHN 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

9. Vervroegen rehabiliteren Oosterenderweg 

De raad besluit dat dekking van de kosten van de bermverharding (incidenteel € 165.000) niet moet 
worden gedekt uit de Algemene Reserve, maar uit de Reserve Mobiliteit.  
(= wijziging van het voorliggende besluit) 
 
Toezegging: Het college zal de raad via een Raadsinformatiebrief informeren over verschillende 
soorten van weg-ingrepen (o.a. rehabilitatie, onderhoud, gehele nieuwe weg) t.o.v. aanpassing van 
maximale snelheden zoals besloten in het recent vastgestelde Categoriseringsplan. 

Besluit Unaniem gewijzigd (dekking bermverharding) vastgesteld (met stemverklaringen van de heren Van 

Sijp, Ran en Schuiringa en mevrouw Van de Wetering) 

10. Gelimiteerde WSW achtervangovereenkomst verlengen 

Vervolg Deze wordt niet behandeld maar geagendeerd voor de raadsvergadering van 16 september 2020 

11. Grondverwerving voormalige schoollocatie de Akker Oosterend 

De PvdA pro Texel dient een amendement in met als titel: 'Voorkeursrecht vastleggen'. 

D66 ondersteunt dit amendement. 
Dit amendement is niet ingediend, nadat wethouder Kooiman aangaf dat hetgeen gevraagd wordt in 
het amendement al contractueel is vastgelegd. 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

  



 

12. Regio akkoord Kop van Noord-Holland 

GroenLinks dient bij dit agendapunt een amendement in met als titel 'regioakkoord 'Meer 

onderzoek nodig bij ‘goede bereikbaarheid'. Het amendement wordt verworpen met 11 stemmen 

tegen en 4 stemmen voor (van GroenLinks, D66 en de heer Veltkamp). 
Mevrouw Koot geeft een stemverklaring af bij het amendement. 

Besluit Ongewijzigd aangenomen met 13 stemmen voor en 2 tegen (van GroenLinks) 

13. Motie Méér openbare toiletten (Texel toekomstbestendig voor onze gasten en eigen inwoners)' 

Deze motie wordt ingediend door de fracties van Texels Belang, VVD, GroenLinks, CDA, D66 en Texel 

2010. 
 
Afspraken: 

 De heer Van de Belt (PvdA) zorgt dat de raad en het college de beschikking krijgen over het 

stappenplan: Help! Waar kan ik naar de WC? (bij deze; klik hier) 

 Wethouder Kooiman geeft aan dat de genoemde termijn krap is; hij zal de raad binnenkort 

informeren over wat wel en niet haalbaar is. 

Besluit De motie wordt aangenomen met 13 stemmen voor en 2 tegen (van de PvdA) 

14. Hamerstuk - Zienswijzen Jaarstukken 2019 en begroting 2021 GGD Hollands Noorden 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

15. Hamerstuk - Zienswijzen Jaarstukken 2019 en begroting 2021 Omgevingsdienst NHN 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

16. Hamerstuk - Zienswijzen Jaarstukken 2019 en begroting 2021 Regionaal historisch centrum 
Alkmaar 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

17. Hamerstuk - Rapport Rekenkamercommissie: ‘Onderzoek naar samenwerkingsverbanden in het 
waddengebied’ 

Besluit Unaniem ongewijzigd vastgesteld 

18. Rondvraag 

(Voor zover het vragen zijn die leiden tot een toezegging of actie; ‘asked and answered’ worden hier 
niet weergegeven – uiteraard staan die wel in de notulen die ook zullen worden opgesteld) 
 
De heer Zegeren (CDA): 
Signaleert dat er maar twee test-plaatsen zijn voor Corona; in Alkmaar en Hoorn. Terwijl je als je 
klachten hebt, juist eigenlijk thuis moet blijven, bijvoorbeeld. 
Burgemeester Uitdehaag geeft aan dat voor zover bij hem bekend, men bezig is een test-straat te 
realiseren in Den Helder.  
 
Mevrouw Koot (Texels Belang): 
Heeft zich verdiept in het fiets-parkeren; constateert een groeiend probleem in Den Burg en ook in 
Oudeschild. Concreet: komend vanuit de Molenstraat, bij de Hogestraat: geen verwijzing dat je je 
fiets kwijt kunt bij de Jumbo; idem in Oudeschild, komend vanuit de Heemskerckstraat.  
Wethouder Kooiman geeft aan dat een brede discussie over fiets-parkeren moet worden gevoerd 
(locaties, kosten); de voorzitter geeft aan dat wel alvast naar de beide concrete voorbeelden gekeken 
kan gaan worden die mevrouw Koot inbrengt. 
 
De heer Witte (Texels Belang): 
Ondernemers hebben er vierkante meters terras bij gekregen, alleen nu blijkt dat deze al om 23:00 
dicht moeten? Burgemeester Uitdehaag geeft aan dat hij er recent naar heeft gekeken. Resultaat: in 
juli (bij wijze van poef) naar 02:00 uur (daar waar geen woningen in de buurt zijn). Als dat goed gaat: 
verlengen naar de maand augustus. 
 
De heer Soyer (GroenLinks): 

https://vng.nl/sites/default/files/nieuws_attachments/2018/stappenplan_op_naar_meer_toiletten_-_samenvatting_.pdf


 

Recent in APV opgenomen: bestrijding reuzenberenklauw en Japanse duizendknoop; dit is een 
Europese bestrijdingsplicht. Bestrijden is lastig, maar bloem nu afsnijden voorkomt dat hij zich 
uitzaait. Verzoek om extra voorlichting/handhaving hiervoor.  
Burgemeester Uitdehaag ondersteunt het verzoek tot extra communicatie (dat mensen ook zelf 
uitzaaien kunnen voorkomen) maar qua handhaving ligt de prioriteit nog bij Corona.  

 


